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 دومین بازدید میدانی از روند اجرایی
 پروژه احداث فرهنگسرای عین دو اهواز

دومین بازدید میدانی از روند اجرایی پروژه 
احداث فرهنگسرای عین دو اهواز انجام شد.

دومیــن بازدید میدانی از روند اجرایــی پروژه احداث 
فرهنگســرای عین دو اهواز با حضور رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی استان، مدیرکل محترم فرهنگ 
و ارشــاد اسلامی خوزستان و نمایندگان اداره کل راه و 

شهرسازی در محل پروژه انجام گردید.
در این دیدار ضمن تبادل نظرکارشناسی برای انجام 

کارهای باقیمانده پروژه هم افزایی و تصمیم سازی لازم جهت تسریع در برنامه زمانی افتتاح 
پروژه اتخاذ گردید.

زمین ساخت مسکن ۹۶ جوان مراوه تپه ای فراهم شد
واگذاری ۳۰ هزار متر مربع زمین مســکونی به جوانان روستاهای یانبلاغ، 
اسلام آباد، پلی علیا و سفلی جهت ساخت مسکن / زمین ساخت مسکن ۹۶ 

جوان مراوه تپه ای فراهم شد.
مهندس صدقی، سرپرست بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان مراوه تپه از برگزاری مراسم 
قرعه کشی و واگذاری ۹۶ قطعه از قطعات تفکیکی سایت روستاهای یانبلاغ، اسلام آباد و پلی 
علیا و سفلی خبر داد.مهندس صدقی گفت: در این مراسم که بخشدار گلیداغ، رییس اداره زمین و 
سند بنیاد مسکن استان و نماینده اداره حراست و اعضای شوراهای اسلامی و دهیاران روستاهای 
فوق حضور داشتند، ۹۶ قطعه زمین به مساحت ۳۰ هزار متر مربع به جوانان، زوج های جوان، 

مستاجران، فاقدین زمین و مسکن و علاقه مندان سکونت در روستاها واگذار شد.

در دیدار دکتر خاکی با نماینده مردم در مجلس:
 اهتمام ویژه نماینده مجلس بر پیگیری معضلات

 آثار تاریخی و گردشگری البرز 
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در نشست 
صمیمی با مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی از پیگیری ویــژه معضلات به 
خصوص در حوزه آثار تاریخی و گردشگری در 

البرز خبر داد. 
رحیــم خاکی مدیــرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی البرز با حضور در دفتر علیرضا عباسی نماینده 
مردم کرج، فردیس و اشــتهارد به دیدار و صحبت پیرامون 
مســائل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی البرز 

پرداخت.در این دیدار عباســی ضمن تبریک انتصاب دکتر خاکی به عنوان مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی البرز گفت: استان البرز با توجه به نزدیکی به پایتخت ظرفیت خیلی خوبی 
در زمینه گردشگری دارد.نماینده مردم در مجلس با اشاره به اینکه باید اهتمام ویژه ای به خصوص در 
زمینه میراث فرهنگی و گردشگری وجود داشته باشد، از پیگیری موضوعات و معضلات این حوزه خبر داد.

عباسی رسیدگی به آثار تاریخی را برای جذب گردشگران مهم تلقی کرد و گفت: توسعه گردشگری یکی 
از مهمترین منابع درآمد در کشور و استان است که باید با توجه ویژه ای به آن پرداخته شود. 

 توجه ویژه به تسریع در امور سرمایه گذاران 
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز نیز در این نشست پیگیری و تأکید نمایندگان 
مجلس در مورد معضلات  این حوزه در استان را باعث توسعه هر چه بیشتر گردشگری عنوان کرد.خاکی 
رفع چالش ها و تسریع در رسیدگی به امور سرمایه گذاران را از دیگر موارد مهم عنوان کرد و افزود: رونق 
بخشی به میراث تاریخی، همچنین توسعه گردشگری، صنایع دستی در استان البرز باعث هویت بخشی 

به این استان و از اهداف مد نظر است.

معرفی متقاضیان دریافت تسهیلات قرض الحسنه 
ساخت مسکن روستایی در گلستان به بانکها 

متقاضیان دریافت تسهیلات قرض الحسنه ساخت مسکن روستایی که به بانکها 
معرفی شده اند.مدیرکل بنیاد مسکن گلســتان گفت: دو هزار متقاضی دریافت 
تسهیلات بانکی بافت های فرسوده مسکن روستایی که به بانکها معرفی شده اند، 

متاسفانه تاکنون برای اخذ این تسهیلات مراجعه نکردند.
سیدمحمد حسینی اظهار کرد: در استان گلستان تعداد ۲۲۸ هزار واحد مسکن روستایی در هزار روستای 
استان وجود دارد که از این تعداد ۱۲۸ هزار واحد مسکونی مقاوم سازی شده است.وی تصریح کرد: تعداد 
۱۰۰ هزار واحد مسکن روستایی استان غیرمقاوم بوده و اغلب این خانواده ها به لحاظ مالی بی بضاعت 
بوده و بنیاد مسکن استان برای تسریع در کار و حمایت از این افراد تسهیلات بانکی با کارمزد ۵ درصدی 
درنظر گرفته است.مدیرکل بنیاد مسکن گلستان خاطرنشان کرد: تاکنون دو هزار متقاضی بافت های 
فرسوده مسکن روستایی که برای دریافت تسهیلات بانکی به بانک های عامل معرفی شده اند، متاسفانه 
برای انجام امور بانکی و اخذ تسهیلات به بانک مراجعه نکرده اند که این افراد برای دریافت تسهیلات 
بانکی به بانک های عامل مراجعه نمایند در غیر اینصورت از لیست نوبت دریافت تسهیلات بانکی خارج 
خواهند شــد.وی ادامه داد: بنیاد مسکن استان گلستان در حوزه صدور پروانه روستایی و انعقاد قرارداد 
متقاضیان با بانک ها رتبه نخست را در کشور کسب کرده و در این دو حوزه الگویی برای دیگر استان های 
کشور است.مهندس حسینی گفت: برای احداث واحدهای مسکونی مقاوم در روستاها تعداد ۲۴۰ ناظر 
نظام فنی از ابتدای گچ ریزی تا انتهای کار ساخت و ساز بر روند احداث واحدهای مسکونی نظارت دارند.

مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران :
قبض رایگان برق با تخصیص پاداش 20 برابری 

صرفه جویی به مشتركین مازنی
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق مازندران 
از تخصیص پاداش 2۰ برابری صرفه جویی به 
مشترکین در صورت رعایت الگوی مصرف خبر 

داد.
مهندس سید کاظم حسینی کارنامی با اشاره به پاداش ۲۰ 
برابری صرفه جویی برق گفت : در صورتی که مشــترکان 
بتوانند میزان مصرف خود را نسبت به دوره مشابه سال قبل 
کاهش دهند تا ۲۰ برابر قیمت فروش برق پاداش دریافت می 

کنند.وی با بیان اینکه قیمت تقریبی هر کیلوات ساعت برق برابر ۱۰۰ تومان می باشد که در صورت 
کاهش مصرف نسبت به دوره مشابه سال گذشته به ازای هر یک کیلوات ساعت ۲۰۰۰ تومان تخفیف و 
پاداش تعلق خواهد گرفت گفت : تفاوتی که طرح پاداش صرفه جویی برق با طرح سال گذشته دارد این 
است که در سال جاری مبلغ پاداش صرفه جویی تا ۲۰ برابر افزایش داشته است در حالی که سال گذشته 
این مبلغ ۵ برابر بود و این طرح شامل همه مشترکین می شود.مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران 
ضمن تقدیر از همکاری و همراهی مشترکین فهیم در تابستان سال گذشته، افزود : در سال جاری اگر 
مشترکان بتوانند در ماه های گرم سال)۱۵ خرداد تا ۱۵ شهریور( مصرف خود را نسبت به دوره مشابه سال 
قبل کاهش داده و به ۵۰درصد الگوی مصرف برســانند ، به ازای هر کیلووات ساعت کاهش مصرف 
معادل ۲۰۰۰ تومان پاداش گرفته و از دولت بستانکار می شوند.حسینی کارنامی در پایان خاطرنشان کرد: 
عدم استفاده از دستگاههای برقی غیر ضرور ، کاهش مصرف در ساعات ۱۴ تا ۲۱،استفاده ازوسایل برقی 
پربازده به ویژه لوازم سرمایشی و کولرهای کم مصرف،خاموش کردن لامپهای اضافی ،استفاده از دور کند 
کولر و رعایت دمای آسایش یعنی تنظیم دمای آن روی ۲۴ درجه را از جمله راهکارهای کاهش مصرف 

برق در تابستان و اختصاص پاداش به مشترکان برشمرد.

در شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان؛
بیش از 2 میلیون دسی متر مربع تأسیسات و خطوط 
لوله نفت وگاز آلتراسونیك و ضخامت سنجی شدند

مدیر عامل شــرکت بهره بــرداری نفت وگاز 
مسجدسلیمان از اجرای عملیات آلتراسونیك و 
ضخامت سنجی بیش از 2 میلیون دسی مترمربع 
در ۳7۹8۰ نقطه محل از تأسیسات و خطوط لوله 
در شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان 

خبر داد.
مهندس علیرضا هیهاوند افزود: این اقدام به همت همکاران 
اداره بازرســی فنی و خوردگی فلــزات مدیریت فنی و طی 

ســالهای ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ انجام شده اســت .وی ادامه داد : طی بازرسی های فنی صورت گرفته تعداد 
۴۴۹ نقطه معیوب شناسایی که از این تعداد حدود ۱۵۰ عیب تعمیر گردید.وی با اعلام اینکه  ۱۰۹هزار 
دسی مترمربع سیستم های لوله کشی تاسیسات، ۳۱۶ هزار دسی مترمربع تسهیلات سرچاهی و یک میلیون 
و ششصد و هفت هزار دسی متر مربع خطوط لوله اصلی و جریانی مورد بازرسی آلتراسونیک و ضخامت 
سنجی قرار گرفتند افزود:  نقش بازرسی ها، نظارت مستمر و پایش وضعیت تأسیسات، تجهیزات و خطوط 
لوله، مهمترین اقدام در جهت کاهش بروز نشتی و وقوع حوادث می باشد .این مقام مسئول در شرکت 
بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان  تصریح کرد :با وجود ده ها کارخانه، تأسیسات و بیش از دوهزار 
کیلومتر انواع خطوط لوله اصلی و جریانی نفت و گاز با گستردگی بالا در مناطق صعب العبور، پرسنل 
بازرسی و حفاظت فنی این شرکت با آگاهی از اهمیت موضوع و با دقت تمام ضمن آشنایی با فنون و 
استانداردهای روز، بازرسی تجهیزات و تأسیسات شرکت را به عنوان مهمترین دارایی فیزیکی سازمان بر 
عهده دارند.مهندس هیهاوند در پایان اظهار نمود: برای سال جاری  نیز آلتراسونیک تأسیسات و خطوط 
لوله شرکت به میزان ۸۰۰ هزار دسی مترمربع در ۱۸۰۰۰ نقطه/ محل برنامه ریزی شده است که طبق 

برنامه زمان بندی شده در دست اجرا می باشد.

اخبار کوتاه 

تبریز - مسلمی: مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان 
شرقی گفت: در سال جاری ۱۰۰ هزار مترمکعب گاز 
طبیعی در بخش صنعتی با سایر فرآورده های میان 

تقطیر جایگزین می شود.
نادر کمالی با اشاره به اینکه در راستای حمایت از بخش تولیدی و 
صنعتی استان، توزیع گاز در محورهای صنعتی با شتاب روزافزون 
اجرا شده است، افزود: زیرساخت های لازم برای بهره مندی سایر 
متقاضیان مستقر در مسیر اجرای خطوط گازرسانی فراهم خواهد 
شد.وی با اشاره به عملکرد سال گذشته استان در بخش گازرسانی 
به صنایع، افزود: در ســال گذشته با جایگزینی ۱۳۶ میلیون و 
۳۲۲ هزار مترمکعب گاز طبیعی در بخش صنعتی، تعهدات اجرایی 

در این بخش ۱۳۶ درصد تحقق داشت.
کمالی گفت: با اتمام گازرسانی شهری و روستایی مهم ترین 
هدف شرکت گاز استان نهادینه سازی مصرف بهینه و استاندارد 

گاز طبیعی در بخش خانگی و انتقال گاز صرفه جویی شده به 
بخش های صنعتی، نیروگاهی در راستای ایجاد ارزش افزوده و 
حفظ محیط زیست خواهد بود.وی اظهار کرد: امسال برای تأمین 
گاز بخش صنعتی اجرای ۷۰ کیلومتر شبکه گاز در اقطار مختلف 

پیش بینی شده است.
گازرسانی به روستاهای بالای 2۰ خانوار شهرستان میانه

مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی در جلسه بررسی 
وضعیت گازرســانی در شهرســتان ویژه میانه با حضور معاون 
استاندار و فرماندار شهرستان ویژه میانه گفت: با بهره برداری از گاز 
۱۹ روستای در حال اجرا، گازرسانی به روستاهای بالای ۲۰ خانوار 

این شهرستان اتمام خواهد یافت.
نادر کمالی گفت: شهرستان ویژه میانه به لحاظ وسعت یکی از 
بزرگترین شهرهای استان بوده که برای بهره مندی ۹۷ درصد 
خانوار روستایی و ۱۰۰ درصد خانوار شهری آن، شبکه گازرسانی 

به طول ۲ هزار و ۱۱۴ کیلومتر در اقطار مختلف اجرا شده است.
وی ادامه داد: گازرسانی به ۱۹ روستای باقیمانده این شهرستان 
در دســت اجرا بوده و بنا اســت با بازدیدهای حضوری، کنترل 
پروژه های اجرایی تا هفته دولت امســال با به ثمر رسیدن این 
پروژه، پرونده گازرســانی به روســتاهای بالای ۲۰ خانوار این 
شهرستان بسته شــود.وی در خصوص مطالبات مردمی این 
شهرســتان در تأمین گاز محور صنعتی میانه اظهار داشــت: 
زیرساخت های گازرسانی در این بخش تأمین شده است و امسال 
تمامی متقاضیان این محور صنعتی به انرژی پاک گاز طبیعی 
دسترسی خواهند داشت. مدیرعامل شرکت گاز استان اعلام کرد: 
هم اکنون ۹۵ مشــترک صنعتی در شهرستان ویژه میانه از گاز 
طبیعی استفاده می کنند که پیش بینی می شود با تأمین گاز محور 
صنعتی این شهرستان، ظرفیت توزیع گاز برای متقاضیان تولیدی 

و صنعتی واقع در مسیر گازرسانی فراهم شود.

فعالیت کمیته نظارت و خودپایشی سرقت گاز
مدیر بهره برداری شرکت گاز استان آذربایجان شرقی نیز با اشاره 
به آغاز به کار کمیته نظارت و خودپایشی سرقت گاز و پروژه های 
اجرایی، گفت: استقرار کمیته نظارت و خودپایشی، ابزاری مهم در 
مدیریت پروژه های گازرسانی است که با هدف مقابله با سرقت 
و بهبود تراز گاز و همچنین بررسی جامع اجرای استاندارد پروژه 

های گازرسانی ایجاد شده است.
خســرو آریان پور با اشاره به وظایف اجرایی این کمیته افزود: 
جلوگیری از سرقت گاز و تضییع حقوق بیت المال، بهبود تراز گاز 
ادارات در سطح استان، بررسی پرونده های مشترکین، بررسی 
جامع مصارف صنایع، بازدید و بررسی ایستگاههای اندازه گیری 
صنایع، پایش دقیق جایگاههای C.N.G، نظارت و کنترل بر 
امورات کنتورخوانی، پایش پروژه های توسعه شبکه و انشعابات 
و پیمانهای تعمیراتی و صحت عملکرد پلمپ دســتگاههای 

اندازه گیری از مهم ترین برنامه ها و دستورالعمل های اجرایی این 
کمیته خواهد بود.وی ادامه داد: هم اکنون ۲۱۹ پروژه گازرسانی 
در سطح استان فعال است که تطابق روند اجرای این پروژه ها 
و دستورالعمل های موجود در بازدیدهای حضوری بررسی و در 

جلسات کمیته نظارت و خودپایشی در حال پایش است.
هم اکنون ۱۰۰ درصد جمعیت شــهری و ۹۹ درصد جمعیت 

روستاهای استان از نعمت گاز طبیعی برخوردارند.
بیش از ۱۰ هزار مصرف کننده جزء و عمده صنعتی در استان به 

شبکه گاز طبیعی متصل هستند.

توزیع گاز در محورهای صنعتی با شتاب روزافزون اجرا شده است
مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی:

به  منظور بررسی آخرین وضعیت پروژه های طرح 
اقدام ملی مسکن در استان جلسه شورای تامین 
مسکن به ریاســت معاون هماهنگی امور عمرانی 

استانداری بوشهر برگزار شد.
به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی استان 
بوشهر سید محمود دستغیبی مدیر کل راه و شهرسازی استان و 
دبیر شورا در این جلسه با تأکید بر وجود ظرفیت های بالقوه استان 
و افزایش رشد جمعیتی خاطر نشان کرد: افزایش قیمت مسکن 
و افزایش سرسام آور اجاره مسکن امروزه در این استان به یک 
مشکل و دغدغه ی اصلی مردم تبدیل شده است و اجرای طرح 
مسکن ملی برای اقشار آسیب پذیر و نیازمند یک روزنه امید برای 
خانه دار شدن بوده و بر همین اساس باید رفع موانع پیش روی 
اجرای این طرح با جدیت توسط مسئولان مربوطه پیگیری شود.

دستغیبی افزود: در استان بوشهر بیش از۶۳ هزار نفر برای طرح 
ملی نهضت مسکن ثبت نام کرده اند که ۴۹هزارو۴۹۷ نفر از این 
تعداد شرایط دریافت مسکن را دارند.وی  با اشاره به تخصیص 
مسکن به ۴هزار و۷۰۹نفر بیان کرد:  ۴هزار و ۶۱۷ نفر نسبت به 

پرداخت مبلغ اولیه بالای ۴۰ میلیون تومان اقدام کرده اند.
وی بیان کرد: شهر جدید عالی شهر دارای بیشترین تعداد متقاضی 
است که تاکنون ۱۸ هزارو ۲۴۹  نفر ثبت نام کرده اند .مدیرکل راه 
و شهرسازی استان بوشهر گفت: از  ۶۳هزار نفرثبت نام شده در 
شهرهای اســتان تاکنون بیش از۹هزار و ۶۲۳ مورد آن تعیین 
تکلیف شــده اســت و ۳۲هزارو۸۰ واحد زمین برای ســاخت 

واحدهای مسکونی تامین شده است.
محمد هادی رستمیان معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار 
با تأکید براینکه روند اجرای پروژه نهضت ملی مســکن باید به 

عنوان یکی از اهداف مهم دولت تســریع و تدابیر زیر ساختی با 
جدیت بیشتری دنبال شود گفت : در شهر بوشهربیشترین میزان 
مشارکت در این طرح را داشته ایم که همواره امیدواریم در سایر 
بخش ها با همکاری و همیاری مردم و دســتگاه های اجرایی 
شهرستان بتوانیم قدم بزرگی جهت خدمت به شهروندان بر داریم.
رســتمیان  افزود : برای جلــب رضایت حداکثری متقاضیان 
طرح نهضت ملی مســکن باید احداث واحدها با درنظر گرفتن 

زیرساخت ها و کیفیت مورد نیاز باشد .
وی با اشــاره به اینکه ساخت مسکن در اولویت و توجه دولت 
بوده و باید به این مســاله توجه کرد که مسکن در بخش های 
مختلف اجتماعی اثرگذار است گفت: همکاری و هماهنگی همه 
دستگاه های اجرایی برای اجرای طرح های نهضت ملی مسکن در 
مناطق مختلف شهرستان بوشهر لازم و ضروری است و مدیران 

با جدیت تمام باید پیگیر امورات در جهت تسریع در روند طرح 
نهضت ملی مسکن باشند. او ضمن قدردانی از زحمات قدردانی از 
همه متولیان تاکید کرد: اطلاع رسانی به متقاضیان نهضت ملی 
مسکن در شهر و روستا برای ادامه تکمیل روند ثبت نام طرح به 

صورت مطلوب انجام گیرد تا متقاضیان مسکن بتوانند با اجرای 
این طرح صاحب خانه شــوند. گفتنی است در پایان این جلسه 
فرمانداران برنامه های بلند مدت و کوتاه مدت خود را در جهت 

خدمت رسانی مطلوب به شهروندان تشریح کردند.

 به منظور بررسی آخرین وضعیت پروژه های 
مسکن ملی جلسه شورای تامین مسکن برگزار شد

تبریز - مسلمی: رئیس اداره راهداری و حمل 
و نقل جاده ای شهرستان تبریز با اشاره به 
تعریض ۱7 کیلومتر از باند شــمالی اتوبان 
شهید کسایی توسط اداره راهداری و حمل و 
نقل جاده ای شهرستان گفت: با اتمام عملیات 
تعریض، یك باند به اتوبان کســایی افزوده 
خواهد شد و تردد رانندگان و بخصوص حمل 
و نقل کالا و مسافر با سهولت انجام می پذیرد.

محمد مسیب زاده؛ رئیس راهداری وحمل ونقل جاده ای شهرستان تبریز اظهار کرد: ۶ دستگاه کمپرسی، 
دو دستگاه گریدر، دو دستگاه لودر، یک دستگاه بولدزر، یک دستگاه غلطک در این مدت با امکانات داخلی 
اداره تبریز و همکاری مردم بازسازی شده و بر عمر انقلابی آنها افزوده شده است.وی با اشاره به تعریض ۱۷ 
کیلومتر از باند شمالی اتوبان کسایی توسط اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان افزود: با اتمام 
عملیات تعریض، یک باند به اتوبان کسایی افزوده خواهد شد و تردد رانندگان و بخصوص حمل و نقل کالا 
و مسافر با سهولت انجام می پذیرد.رئیس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان تبریز گفت: پنج 
کیلومتر راه روستای کول لوک دره سی آماده آسفالت بوده، هفت کیلومتر راه محور گوللوجه- گلزار تا سه راهی 
کرد کندی در دست اجراست و پارتیشن بندی محور تبریز- آذرشهر به طول ۱۱ کیلومتر برای تفکیک باند 
کندرو به زودی اجرایی می شود.مسیب زاده همچنین از تکمیل پل غیر همسطح سردرود در صورت تملک 
اراضی و رفع معارض توسط شهرداری و مقاوم سازی پل دوقلوی خلعت پوشان در طرح تبادل امام علی)ع( 

تبریز در طول سال جاری خبر داد.

 رئیس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان اعلام کرد؛

 اضافه شدن یک باند
 به اتوبان شهید کسایی تبریز

در نمایشــگاه توانمندی های صادراتی 
جمهوری اسلامی ایران«ایران اکسپو« 
چهار ماده موثره بهینه ســازی و بومی 
شده توسط متخصصین شرکت دانش 
بنیان تحقیقاتی و مهندسی توفیق دارو 
توسط دکتر نکوئی نیا به رئیس جمهور 

معرفی شد.
  به گزارش روابط عمومی تیپیکو، در بازدید  دکتر 

سید ابراهیم رئیسی از نمایشگاه توانمندی های صادراتی جمهوری اسلامی ایران«ایران اکسپو« از غرفه 
شرکت سرمایه گذاری دارویی تامین«تیپیکو« ، چهار ماده موثره بهینه سازی و بومی شده توسط متخصصین 

شرکت دانش بنیان تحقیقاتی و مهندسی توفیق دارو به نمایش گذاشته شد.
ریاست محترم جمهور در این بازدید بر اهمیت تولید داروهای ضد سرطان تاکید کرد و گفت: بیماران نباید 
دغدغه تهیه دارو را داشــته باشند و باید دارو های تولید داخل با قیمت مناسب در دسترس بیماران مبتلا 
به سرطان باشد.در ادامه این بازدید منصور نکویی نیا مدیرعامل شرکت دارویی تامین)تیپیکو( به معرفی 
شــرکت های هلدینگ دارویی پرداخت و افزود: در حال حاظر سی درصد از داروی مورد نیاز کشور در این 

مجموعه تولید و تامین میگردد.
نکویی نیا اظهار داشــت: با حضور پررنگ شــرکت های ســرمایه گذاری تامین در پنجمین نمایشگاه 
توانمندی های صادراتی جمهوری اســلامی ایران و فراهم شدن بستر مناسب صادرات دارو به کشورهای 

هدف اقدامات موثری صورت گرفته است.

 دکتر نکوئی نیا چهار ماده موثره بهینه سازی 
و بومی شده ایرانی »تیپیکو« را به رئیس جمهور 

معرفی کرد
سرپرســت اداره کل راه و شهرسازی 
اســتان همدان از رفع تصرف از اراضی 
دولتی در هفته گذشته به ارزش بیش از 

۵8۰۰ میلیارد ریال خبر داد.
 »ایــوب اســدالهی« سرپرســت اداره کل راه 
و شهرســازی اســتان همدان گفــت: با تلاش 
همکاران در یگان حفاظت از اراضی اداره کل راه و 
شهرسازی استان در مورخ ۱۴۰۲/۰۲/۰۹ یک مورد 

رفع تصرف با صدور اجراییه واقع در همدان منطقه گنج نامه به صورت فنس کشی به مساحت تقریبی ۴۲۰متر 
مربع به ارزش  تقریبی ۲۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال، در مورخ ۱۴۰۲/۰۲/۱۲ یک مورد تصرف در شهرســتان 
اسد آباد بصورت گود برداری به مساحت تقریبی ۲۳۷متر مربع به ارزش  تقریبی ۳۵/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال، 
در مورخ ۱۴۰۱/۰۲/۱۳ یک مورد تصرف در ملایر بصورت اراضی کشــاورزی به مساحت تقریبی۹۸۰۰۰ 
متر مربع به ارزش تقریبی ۵هزار میلیارد ریال، در مورخ ۱۴۰۲/۰۲/۱۷ یک مورد رفع تصرف واقع در اراضی 
همدان در منطقه فقیره به خاکو به صورت نهال کاری به مساحت تقریبی ۴۲۰متر مربع به ارزش  تقریبی 

۱۲/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ رفع تصرف و به اراضی دولت اعاده شد.
ایوب اسدالهی سرپرست اداره کل راه و شهرسازی استان همدان ضمن تشکر از پرسنل خدوم یگان حفاظت 
از اراضی عنوان کرد: مجموعا با حرکت جهادی اراضی با ارزش ریالی مبلغی بالغ بر ۵۸۳۰ میلیار ریال باز 
پس گرفته شد که این خود نشان دهنده سلامت کاری و همت بلند این عزیزان در انجام ماموریت های 

محوله است.

سرپرست اداره کل راه و شهرسازی استان همدان خبر داد؛

 رفع تصرف از اراضی دولتی به ارزش 
بیش از ۵ هزار و ۸۰۰ میلیارد ریال 

کرمانشــاه - الهه فرهادی : باتوجه به 
نزدیك شــدن به فصل بار تابســتان 
سالجاری و لزوم برنامه ریزی در حوزه 
مدیریت مصرف بــرق در بخش های 
مختلف از جمله عمومی، کشــاورزی و 
بکارگیری مولدهای خود تامین ادارات در 
نشستی با حضور مدیرکل مدیریت بحران 
استانداری کرمانشاه، نماینده دادستان، 
نمایندگان شرکت آب و فاضلاب، شرکت 
آب منطقه ای، جهادکشاورزی، تعزیرات 

حکومتی اســتان و... در سالن همایش شرکت توزیع نیروی برق 
استان کرمانشاه برگزار شد.

مهندس مرادی ضمن تشریح ماموریت ها، چشم انداز و اهداف استراتژیک شرکت 
توزیع نیروی برق استان کرمانشاه گفت: درصد مصرف سرانه سال ۱۴۰۱ نسبت به 
سال ۱۴۰۰، هشت درصد افزایش رشد داشته است و سرانه مصرف بخش عمومی 
و اداری استان کرمانشاه از میانگین کشور بالاتر است، به طوری که ادارات ۳۳ درصد 
بیشتر از میانگین کشور مصرف برق دارند.وی با اشاره به لزوم مدیریت مصرف برق 
در تابســتان ۱۴۰۲ افزود: در سال گذشته با همکاری بخش های خانگی، صنعتی، 
کشــاورزی و بعضی از ادارات ۵۸ مگاوات کاهش بار در حوزه مدیریت مصرف برق 
داشتیم که این رقم برای امسال ۱۲۲ مگاوات پیش بینی شده است.مدیرعامل شرکت 
توزیع نیروی برق استان کرمانشاه پاداش همکاری در سال گذشته را بیش از ۶ میلیارد 
تومان عنوان کرد و گفت: حدود سه و نیم میلیارد تومان نیز بار مالی رایگان کردن 
مشترکین کم مصرف برق بوده است.در ادامه این نشست، مهندس مهدوی؛ معاون 
فروش و خدمات مشترکین این شرکت ضمن تشریح سهمیه مدیریت بار ابلاغی 

از سوی شــرکت توانیر گفت: مدیریت بار تحقق 
یافته بخش اداری درسال گذشته ۴.۶ مگاوات بوده 
است که این عدد در سال ۱۴۰۲ باید به ۲۴ مگاوات 
برسد.وی با درخواست همکاری از ادارات بر لزوم 
راه انــدازی و به کارگیــری مولدهای خودتامین 
ادارات تاکید کرد: باتوجه به برنامه هوشمندسازی 
کنتورهای برق، امیدواریم همه ادارات در ســطح 
استان بستری فراهم کنند که دارای کنتور هوشمند 
شوند. در ادامه دکتر یگانه؛ مدیرکل مدیریت بحران 
استانداری کرمانشــاه با اشاره به مصوبات هیئت 
وزیران اعلام کرد: ادارات بایســتی با شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه در 
زمان اعلام پیک بار همکاری لازم را نمایند و اداراتی که از ساعت ۱۳ به بعد مصرف 
خود را کاهش ندهند، با اخطار قطع می گردند.مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
کرمانشاه با اشاره به اینکه دستگاه های دیزل ژنراتور می توانند کمک کننده باشند، 
ادامه داد: لازم است این دستگاه ها در همه ادارات راه اندازی شوند چراکه در مواقع 
بحرانی نیز می توانند موثر واقع شوند.وی استفاده ادارات از پنل های خورشیدی را نیز 
مطرح کرد و گفت: باتوجه به پیشرفت تکنولوژی در زمینه انرژی های تجدید پذیر، 
ادارات می توانند در این زمینه نیز سرمایه گذاری کنند.همچنین نماینده دادستان استان 
کرمانشاه باتوجه به اهمیت برق در زندگی روزمره عامه مردم بر لزوم مدیریت مصرف 
برق در تمامی بخش ها تاکید کرد و گفت: دادستانی کرمانشاه همکاری با شرکت 
 توزیع نیروی برق استان کرمانشاه را دراستای عبور از پیک بار فصل تابستان اعلام 
می کند.در پایان این جلسه، نمایندگان ادارات نیز چالش ها و پیشنهادات خود را در 
زمینه مدیریت پیک بار در فصل تابستان و چگونگی مدیریت مصرف برق مطرح 

کردند و به سوالات ایشان پاسخ داده شد.

تبریز - مسلمی: رییس سازمان صنعت، معدن 
و تجارت آذربایجان شــرقی با بیان اینکه به 
دنبال تحقق شعار ســال با محوریت بخش 
خصوصی هستیم، گفت: بر این اساس 2 هزار 
و ۹۰۰ واحد تولیدی صنعتی جدید استان در 

حال ساخت است.
صابر پرنیان اظهار کرد: در همین راستا، برای امسال افتتاح 
۵۰۰ واحد صنعتی جدید و افزایش ظرفیت برای ۴۰۰ واحد 

صنعتی در استان پیش بینی شده است.
وی با اشاره به توسعه صنعت قطعه سازی در گروه تولید 

مجموعه سازان آذربایجان شرقی، گفت: سال گذشته مجموعه های صنعتی بزرگ استان 
همچون ایدم، چرخشگر، موتوژن، بلبرینگ، صنایع شیشه، لوازم خانگی و کفش رشد تولید 
قابل توجهی داشتند و قطعه سازان استان نیز به تناسب رشد این مجموعه ها، تولید خود را 
افزایش دادند.پرنیان افزود: شرکت تراکتورسازی سال گذشته در حوزه های فروش قطعات، 
تولید موتور، تولید قطعات ریخته گری، خودروی تجاری و صادرات رکورد شکست و برای 
امســال نیز تولید ۴۰ هزار دستگاه تراکتور هدفگذاری شده که این موضوع موجب رشد 

صنعت قطعه سازی در آذربایجان شرقی خواهد شد.
وی با بیان اینکه با قطعه سازان استان هماهنگی های 
لازم به منظور آمادگی برای رشد تولید انجام شده است، 
تاکید کرد: انجمن قطعه سازان استان تفاهم نامه هایی با 
خودروسازان بزرگ منعقد کرده اند تا تبریز به قطب صنعت 
قطعه سازی کشور تبدیل شود.پرنیان با اشاره به اهمیت 
تاثیرپذیری رشد صنایع از یکدیگر مانند یک زنجیره گفت: 
امسال موفق به اخذ مجوز خودروسازی سواری با ظرفیت 
تولید ۲۰۰ هزار دستگاه و ۱۰ هزار دستگاه کامیون و کشنده 
شدیم.وی ادامه داد: ۲ مورد سرمایه گذاری برای افزایش 
تولید در حوزه کامیون، کامیونت و کشنده نیز در آذربایجان شرقی برنامه ریزی شده است.

آذربایجان شــرقی به عنوان یکی از قطب های صنعتی کشور بیش از چهار هزار واحد 
تولیدی و صنعتی دارد؛ هر چند بخش عمده واحدهای تولیدی و صنعتی استان کوچک 
مقیاس و متوسط هستند، اما بیش از ۹۵ درصد سرمایه گذاری های این خطه در حوزه 
تولید توسط بخش خصوصی انجام شده است که در یک اقتصاد رقابتی و به دور از رانت، 

مزیت بزرگی محسوب می شود. 

داود زارع مدیــر کل بیمه ســلامت 
اســتان البــرز در دیدار بــا  مهدی 
عســگری نماینده مردم در مجلس 
ضمن برشــماری خدمات ارائه شده 
به بیمه شــدگان گفت : هم اکنون در 
استان البرز حدود ۶۰۰هزار نفر تحت 
پوشش بیمه ســلامت قراردارند، که 
حدود 7۰درصد از طریق صندوق بیمه 
ســلامت ایرانیان به صورت رایگان 

تحت پوشش قرار دارند.
وی  افزود: بیمه ســلامت ایرانیان بر طبق دهک بندی وزارت رفاه و تامین 
اجتماعی نسبت به بیمه نمودن مردم اقدام می نماید به طوری که سه دهک 
اول به صورت کاملا رایگان تحت پوشش می باشند و بقیه دهک ها از ۱۰ الی 

۱۰۰درصد هزینه ها را پرداخت می نمایند .
مدیر کل بیمه ســلامت استان البرز اذعان کرد : از آغاز اجرای طرح صندوق 
بیماران خاص و صعب العلاج از ســال گذشته مبلغی بالغ بر۶۲میلیارد ریال در 
استان البرز به بیماران خاص و صعب العلاج پرداخت شده است و این آمادگی 
در بیمه سلامت وجود دارد که کلیه کسانی که با ۱۰۷ بیماری مشخص شده 
توسط قانون گذاران محترم علاوه بر پوشش هزینه های درمانی مبالغی تحت 
عنوان کمک هزینه بیماری از طریق بانکهای عامل مشخص شده در اختیار این 

عزیزان قرار گیرد.
 این مقام مسئول افزود : هزینه های درمان بالا هست و تلاش مجموعه بیمه 
سلامت براین است که با ارائه کمک های قانونی گامی در جهت زدودن آلام 
بیمه شدگان محترم در تمامی صندوق های بیمه ای بردارد، فلذا مقتضی است 

بانک های عامل نیز همکاری لازم را داشــته 
باشند و جا دارد ضمن تقدیر از همکاران محترم 
بانک های عامل، از بانک قرض الحسنه رسالت 
نیز درخواست می گردد در این طرح مشارکت 

فعال داشته باشد.
زارع تایید کرد  : برابر تکلیف قانونی وبه اسناد بند 
ل تبصره ۱۷ قانون بودجه سال ۱۴۰۲ که اشعار 
می دارد : به منظور رعایت عدالت در ســلامت 
؛ گسترش نظام ارجاع وکاهش سهم پرداخت 
بیمه شــدگان ؛ کلیه ارائه دهندگان خدمات ) 
شامل مراکز وحرف پزشکی وپیراپزشکی (اعم از دولتی ؛ عمومی وخصوصی 
ملزم به عقد قرارداد با بیمه های درمانی پایه می باشند وکلیه دستگاهها مجوز 
دهنده ذیل وزارت بهداشــت ؛درمان وآموزش پزشکی موظفند صدور وتمدید 
مجوزهای مربوط به حرف ومراکز پزشکی ومنوط به عقد قرارداد با بیمه های 
 پایه درمانی نمایند .موسســا ت موظف به عقد قرارداد با سازمان بیمه سلامت 

هستند .
در ادامه این جلســه مهدی عســگری، نماینده مردم شــریف شهرستان 
کرج،اشتهارد، فردیس  و آسارا،  نیز ضمن تقدیر از عملکرد بیمه سلامت اذعان 
داشت: شناســایی و معرفی گلوگاهها از سوی دستگاههای اجرایی به منزله 
ریل گذاری دقیق و حساب شده ای است حصول برنامه ریزی و اجرا را تسهیل 
می نماید، فلذا در این راستا از دست اندرکاران حوزه بهداشت و درمان به خصوص 
بیمه سلامت درخواست می گردد،  که چالشهای موجود در این زمینه را احصا 
و معرفی نماید تا در بحث بررسی برنامه هفتم توسعه کشور که در حال ارزیابی 

قرار دارد، در نظر گرفته شود.

تبریز – مسلمی : معاونت بازرگانی 
و صنایع کشاورزی جهاد کشاورزی 
آذربایجان شــرقی گفت: ظرفیت 
تولید خوراک دام و طیور در استان 
بیشتر از نیاز اســت و باید از این 
ظرفیت برای بالا بردن میزان تولید 

و کاهش قیمت ها استفاده کرد.
ایاز برنــو در جمع مرغــداران تخم گذار 
استان به اهمیت نقش بخش خصوصی در 
افزایش ســطح کیفیت تولیدات کشاورزی 

اشــاره کرد و افزود: بهره گیری از ظرفیت این بخش، استان را از لحاظ 
تامین خوراک دام و طیور مــورد نیاز واحدهای تولید تخم مرغ و مرغ و 
محصولات دامی دیگر بسیار بی نیاز کرده است.وی افزود: شرکت های 
تولید کننده خوراک دام و طیور استان به عنوان حلقه اصلی زنجیره تولید 
مرغ و تخم مرغ هستند و نقش بسزایی در بهبود سبد معیشتی مردم، تنظیم 
قیمت و سلامت جامعه دارند.وی گفت: اگر مجموعه های تولید کننده 

خوراک دام و طیور و تولیدکنندگان تخم مرغ 
همکاری کنند تخم مرغ که یکی از منابع 
غنی پروتئین و در دسترس است همواره در 
سفره مردم خواهد بود.۹.۶ درصد تخم مرغ 
کشور در آذربایجان شرقی تولید می شود و 
این استان با تولید سالانه بیش از ۹۷ هزار و 
۸۰۰ تن تخم مرغ یکی از قطب های تولید 
این محصول در کشور و از این لحاظ جزو 
۱۰ استان برتر است.البته تولید تخم مرغ در 
آذربایجان شرقی، کفاف مصرف آن را نمی 
دهد و علت آن هم استفاده تخم مرغ در صنعت شیرینی و شکلات و سایر 
صنایع مواد غذایی در اســتان بوده و مصرف تخم مرغ در استان بیش از 
اســتان های دیگر است.از ۲۴۵ واحد مرغ تخمگذار در آذربایجان شرقی 
۱۲۶ واحد در حال فعالیت است.کمبود نقدینگی، افزایش قیمت دان و سایر 
محصولات مرتبط با صنعت مرغداری و چالش های استفاده از تسهیلات 

بانکی از جمله مشکلات عمده صنعت مرغ تخمگذار استان است.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه:

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان:

مدیر کل بیمه سلامت استان البرز:

معاون بازرگانی جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی عنوان کرد؛

 تابستان امسال را بدون خاموشی 
سپری خواهیم کرد

 2 هزار و 900 واحد تولیدی و صنعتی آذربایجان شرقی
 در حال ساخت است

از ابتدای آغاز فعالیت صندوق بیماران خاص و صعب العلاج 
62میلیارد ریال در استان البرز هزینه پرداخت شده است

 اهمیت نقش بخش خصوصی
 در افزایش سطح کیفیت تولیدات کشاورزی
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